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سیاست 4
باشگاه خبرنگاران - سردار سرلشکر جعفری سال ۹۶ را نمایشگاهی از شکست های زنجیره ای آمریکایی ها و متحدان کاخ سفید در سطوح داخلی و منطقه ای و 
پیروزی های بزرگ ملت ایران در جبهه مقاومت اسلامی توصیف و تاکید کرد: سال ۹۶ سال پیروزی انقلاب اسلامی ایران بود و اقتدار نظام مقدس جمهوری اسلامی 

را بیش از پیش تثبیت کرد. فرمانده کل سپاه  تجارب و موفقیت های سال گذشته را دستمایه پیشرفت ها و پیروزی های ملت ایران و امت اسلامی در سال ۹۷ خواند .

فرمانده کل سپاه:سال ۹۶ نمایشگاهی از 
شکست های آمریکا در منطقه بود

پنج شنبه 1۶فروردین13۹7 .18 رجب  143۹.شماره 1۹788

آیت ا...کاظم صدیقی امام جمعه موقت تهران با بیان 
این که مشکل ما بی ایمانی برخی 

از مسئولان در طــول انقلاب 
بوده است، گفت: اگر مدیران 
مومن و آخرت نگری داشتیم، 
تسخیر  را  جهان  همه  امـــروز 

می کردیم. / دفاع پرس

محمدعلی پورمختار عضو فراکسیون ولایی مجلس 
تصریح کرد: بعید می دانم که اصولگرایان در انتخابات 
آینده ریاست جمهوری به یک نفر بسنده کنند و ممکن 
است که چند نفر معرفی شوند. احتمال دارد مانند 

انتخابات اخیر که چند نفر را معرفی 
کردند در انتخابات 1400 نیز 
همین اقــدام را انجام دهند. 
البته درست هم همین است که 

محدود به یک نفر نشوند. 
/ اعتماد آنلاین

فیض ا... عرب سرخی، فعال سیاسی اصلاح طلب 
ــای روحانی  ــوال که چــرا خــود آق در پاسخ به ایــن س
متولی برگزاری گفت وگوی ملی نمی شوند، گفت: 
فعلًا جلساتی برگزار شده اســت. پیشنهادهای آن 

ــده و حتی بــا طیف های  مختلف هــم مــطــرح ش
نشست  ها و گفت وگوهایی شده 

است اما به هرحال این موضوع 
کنیم  فکر  کــه  نیست  چیزی 

بــا دســتــور یــا فــرمــان یک 
نفر انجام می شود. /

رویداد24

سید احسان قاضی زاده سخنگوی فراکسیون حقوق 
بشر مجلس ضمن انتقاد از کم کاری نهادهای رسمی 
درباره وضعیت حقوق بشر ایران در سازمان ملل گفت: 
اگر ما تمرکز و توجه ویژه در عرصه بین المللی درباره 
حقوق بشر داشته باشیم، می توانیم با یک برنامه ریزی 

دقیق در مدتی مشخص موضوع 
ایران را به عنوان کشوری که به 

قول غربی ها ناقض حقوق 
ــت از دســتــور  بــشــر اسـ

ــارج کنیم. /  کــار خ
تسنیم

چهره ها و گفته ها

حضرت آیت ا... خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی با 
صدور حکمی، حجت الاسلام حاج شیخ رسول فلاحتی 
را به عنوان نماینده ولی فقیه در استان گیلان و امام  
جمعه رشت منصوب کردند. به گــزارش پایگاه اطلاع 
رسانی دفتر حفظ و نشر آثــار آیت ا... خامنه ای، متن 
ــت: بسم  حکم رهبر انقلاب اسلامی به ایــن شــرح اس
ا... الرحمن الرحیم، جناب حجت  الاسلام آقای حاج 
شیخ رسول فلاحتی دامت افاضاته؛ در پی کناره گیری 
جناب حجت الاسلام والمسلمین آقای قربانی دامت 
توفیقاته، جناب عالی را که مزیّن به علم و صلاح و تقوا 
می باشید به نمایندگی خود در استان گیلان و امامت 
جمعه  رشت منصوب می کنم. تلاش معنوی و فکری و 
اجتماعی در میان آن مردم شجاع و انقلابی و کارآزموده، 
توفیقی بزرگ و فرصتی مغتنم است و انتظار می رود که 

جناب عالی وظایف سنگین نمایندگی و امامت جمعه را 
در کنار اُنس و سلوک شایسته  مردمی به ویژه با جوانان 
مؤمن و پرانگیزه، به نحو احسن به انجام رسانید. مردم 
رشت و گیلان در گذشته  تاریخی و نیز در دوران انقلاب و 
جمهوری اسلامی، افتخارات بزرگی آفریده اند و هرگونه 
خدمت به آن مردم عزیز، خدمت به انقلاب و تاریخ و هویّت 
کشور است و امــیــدوارم در این راه موفق باشید. لازم 
می دانم از زحمات ارزشمند جناب آقای قربانی که خود 
از برجستگان علمی و فرهنگی آن خطه  شریف می باشند، 

تشکر و قدردانی کنم.

امام جمعه جدید رشت: با جدیت پیگیر مطالبات 	 
مردم از مسئولان هستم

حجت الاسلام والمسلمین رسول فلاحتی نماینده جدید 

ولی فقیه در استان گیلان نیز طی مصاحبه ای تأکید کرد: 
مسئله اقتصاد و معضل بیکاری از دغدغه های اصلی 
مردم گیلان است و بنده به عنوان نماینده ولی فقیه در 
استان گیلان با جدیت پیگیر مطالبات مردم از مسئولان 
هستم. وی افزود: هم اکنون مردم گیلان مشکلات بسیار 
زیادی در عرصه های مختلف اعم از کشاورزی ،  صنعت،  
محیط زیست،  صید و صیاد ی،  دریا و امثالهم دارند و باید 
هرچه سریع تر راجع به رفع این معضلات اقدامات لازم 
انجام شود. حجت الاسلام فلاحتی به وجود جناح ها و 
گروه های سیاسی در گیلان اشاره کرد و افزود:  در بعد 
مباحث سیاسی اکثر گروه های سیاسی داخل استان 
گیلان در امتداد و در مسیر ارزش های انقلاب اسلامی 
هستند که سعی داریم در تقویت هرچه بیشتر انسجام 

آن ها قدم برداریم. 

نخستین جلسه  هیئت اندیشه ورز مجلس 
خبرگان برگزار می شود

فارس–نخستین جلسه هیئت اندیشه ورز 
در  آینده  هفته  شنبه   ، خبرگان  مجلس 
تهران، برگزار می شود.اعضای این هیئت 
10 نفر از اعضای مجلس خبرگان هستند و ریاست آن را 
رهبری  خــبــرگــان  مجلس  رئــیــس  جنتی؛  ا...  آیــت 

برعهده دارد.

میرشکاری:مسئولان نظارت  مستمر به 
مراکز مالی شان داشته باشند

ایلنا- محمد میرشکاری دادستان نظامی 
ــت: بــرای  ــف ســیــســتــان و بــلــوچــســتــان گ
پیشگیری از جرایم مالی، فرماندهان و 
مسئولان نظارت       های مستمر و سرزده به مراکز مالی خود 
داشته باشند تا دست      اندرکاران این بخش، حساسیت 

کارشان را بیشتر درک کنند.

نقوی حسینی: کوتاهی  دستگاه ها در اجرای 
قانون »مقابله با آمریکا«، پیگیری می شود

میزان- سخنگوی کمیسیون امنیت ملی 
درباره اجرای قانون »مقابله با آمریکا«، با بیان 
این که بسیاری از دستگاه ها گزارش های 
خود را در این باره به کمیسیون ارسال کرده اند،گفت: با 
بررسی گــزارش ها  اگراین دستگاه  ها در وظایف خود 

کوتاهی کرده باشند، پیگیری می شود.

 عیادت عارف
 از حجت الاسلام طباطبایی

ایسنا- محمدرضا عارف نماینده تهران  
روزگذشته از حجت الاسلام طباطبایی که 
مدتی است در یکی از بیمارستان های 
تهران بستری است عیادت کرد. نماینده مردم تهران در 
ــن اســتــاد اخـــلاق آرزوی شفای  ــن دیـــدار بـــرای ای ای

عاجل کرد.

درحاشیه

  امام جمعه رشت تغییر کرد
 رهبر انقلاب در پیام انتصاب امام جمعه جدید رشت بر »انس و سلوک مردمی به ویژه با جوانان مؤمن و پرانگیزه« تاکید کردند

...آن سوی سیاست
  هادی محمدی 

political@khorasannews.com

روحانی را کمک کنیم 

 اگرچه  با استقرار نظام جمهوری اسلامی ، به طور متوسط 
هر یک سال یک بار مردم ایران حضور در انتخابات را تجربه 
کرده اند اما یکی از نقاط ضعف ما در این حوزه که شاید ریشه 
های فرهنگی نیز داشته باشد نبود همراهی با منتخب مان در 
ادامه راه است به گونه ای که گویا تنها وظیفه رای دهندگان 
رای دادن بوده و قرار نیست هیچ  نظارت، همکاری و همفکری 
با منتخبان خود در نهادهای مختلف داشته باشیم، وضعیتی 
که در دموکراسی های پیشرفته و از سوی احزاب قوی و رسانه 
های مستقل پیگیری می شود که ما با ضعف در این حوزه عملا 
از آن حالت محروم هستیم. در این شرایط این مردم خواهند 
بود که می توانند کمک و یار دولت منتخب شان برای تحقق 
وعده های داده شده باشند .11 ماه قبل حدود 25 میلیون 
نفر از مردم با حضور پای صندوق های رای "دوباره" به حسن 
روحانی اعتماد کردند و بار دیگر کلید پاستور را به این شیخ 
دیپلمات تحویل دادند. این حضور گسترده اما این روزها یک 
ظرفیت بزرگ برای دولت و شخص روحانی و البته در نگاهی 
کلان تر برای کشور می تواند باشد. صریح تر بگویم امروز 
روحانی در کنار فشارهای خارجی و تهدیدهایی که همگان 
شاهد هستیم از یک سو و برخی تخریب ها و کارشکنی های 
داخلی که آگاهانه یا ناآگاهانه و از سر دلسوزی یا عناد علیه 
دولت دوازدهم صورت می گیرد ، شدید نیازمند همکاری 
و حمایت مردم و به ویژه رای دهندگان به ایشان و برنامه ها 
و وعده هایش است . امروز همه بر این گفته که بزرگ ترین 
معضل کشور رکود اقتصادی و بیکاری است ، اتفاق نظر دارند، 
معضلی که در پی آن چالش های اجتماعی را به همراه داشته 
و دامن گیر همه ملت می شود.به نظر نگارنده در شرایط فعلی 
که شعار سال "حمایت از کالای ایرانی" بیان شده ، بهترین 
نوع حمایت از کسی که 11 ماه قبل به او اعتماد کردیم و رای 
دادیــم، خرید کالای ایرانی در مقابل کالای خارجی برای 
حمایت از تولید داخل و در نتیجه کمک به حل شدن یکی از 
بزرگ ترین موانع پیش روی دولت دوازدهم و کشور است. 
هر چند این انتظار و درخواست از همه ملت وجود دارد و رهبر 
انقلاب نیز روی سخنان شان با همه ایرانیان بود اما نگارنده 
از زاویه ای سیاسی و اختصاصی تر می گویم برای حمایت از 
دولتی که به آن رای دادیم و برای کمک به او در حل بزرگ ترین 
مشکلش باید چنین ترجیحی را راجع به کالای ایرانی داشته 
باشیم تا این گردنه سخت نیز بر دولت آسان تر شود. در این 
میان آنان که در روزگار تبلیغات انتخابات از روحانی و برنامه 
هایش حمایت کردند تا رای بیشتری را جذب کنند، آن ها که 
در میتینگ ها و خیابان ها نام او را فریاد زدند ، سلبریتی ها و 
شخصیت هایی که مردم به خاطر آن ها رای خود را روحانی 
نوشتند و آن ها که با »تکرار« خود مردم را به این دولت و رئیس 
جمهور ترغیب کردند ، وظیفه سنگین تری دارند؛ وظیفه ادامه 
حمایت از دولتی که تحت فشارهای سنگین می خواهد سنگ 
بزرگی را از پیش پای ایران و ایرانی بردارد و این همان درسی 
است که باید از دموکراسی های قدیمی تر جهان بگیریم و 

دولت خود را در میانه مشکلات رها نکنیم. 

...خبر
روایت یکی از حاضران در دیدار؛ 

مطالب نقل شده از دیدار محسن هاشمی با 
رهبری صحت ندارد 

یکی از حاضران در دیدار محسن هاشمی با رهبر معظم 
انقلاب اسلامی در باره مطالب نقل شده از این دیدار گفت: 
مطالب منتشرشده از این دیدار در برخی رسانه های جریان 

معاند صحت ندارد.
ــاره مطالب  ــوال خبرنگار ایسنا در ب وی در پاسخ به س
منتشرشده و مرتبط کردن این دیدار با استعفای شهردار 
تهران، خاطرنشان کرد: به طور اتفاقی در اسفند ماه سال 
گذشته توفیق حضور در نماز ظهر و عصر رهبری را داشتم و 
آقای محسن هاشمی رئیس شورای شهر تهران پس از نماز 
دیداری کوتاه با رهبر معظم انقلاب اسلامی داشت، اما 
هیچ یک از مواردی که به عنوان محتوای این دیدار منتشر 

شده، صحت ندارد.
ــاره منشاء انتشار این گونه اخبار جعلی، گفت:  وی درب
منبع خبر مزبور، یک کانال تلگرامی با هویت و کارکرد 
ضدانقلاب است و به دنبال آن نیز یکی از محکومان فتنه 88 
که در انتشار اخبار دروغ ید طولایی دارد، بر مبنای یک خبر 

کذب اقدام به تحلیل و در واقع عقده گشایی کرده است.
وی با اشاره به »پروبال دادن به یک محتوای کذب به وسیله 
عیسی سحرخیز از محکومان فتنه 88« گفت: »دروغ گوبلزی« 
یک روش قدیمی و میراث نازیست ها یعنی هیتلر و دست 
راســت او گوبلز اســت. بر اســاس این روش، فیک نیوزها و 
سازندگان اخبار جعلی، خبر دروغ را بزرگ و با اعتماد به 
نفس بیان می کنند و سپس آن قدر آن را تکرار می کنند تا 
باورپذیر شود. کار آقای سحرخیز و امثال او نیز از همین جنس 
است.فرد حاضر در دیدار مزبور اضافه کرد: شهردار و اعضای 
شورای شهر تهران به صراحت علت استعفای آقای نجفی را 
بیماری ایشان اعلام کرده اند، البته کار دشمن، دشمنی است 
و طبیعی است که بر اساس ذات و روش خصمانه خود از هر 
موقعیتی برای تعرض به انقلاب استفاده کند. در این شرایط، 
باید با بیان اطلاعات صحیح و دقیق از گسترش جهل و فشار 

بر افکار عمومی با اخبار دروغ جلوگیری کرد.

...گفت و گو

توصیه محسن هاشمی به آقازاده ها 
رئیس شورای اسلامی شهر تهران گفت: فرزندان بزرگان 
دسترسی به رانت هایی دارند و باید مراقب باشند که شأن 
پدران شان را در جامعه حفظ کنند. به گزارش ایلنا، محسن 
هاشمی با حضور در برنامه تلویزیونی»کاردان ها« گفت: 
کشور ایران ظرفیت های بسیار بالایی دارد و مشکل موجود 
ناکارآمدی در به کارگیری آن هاست. وی افزود: در واقع این 
مشکل کل سیستم است که نمی تواند تعامل لازم را برای به 
کارگیری ظرفیت ها ایجاد کند. هاشمی تأکید کرد: مردم از 
مسئولان، کارآمدی می خواهند و اگر این کارآمدی را نبینند 
آن ها هم نمی توانند به کار خود ادامه دهند. وی در پاسخ به 
سوالی مبنی بر آقازادگی و مفهوم آن تصریح کرد: مفهوم 
آقازادگی در فرهنگ گذشته منتسب به بزرگان و معتمدان 
و حتی ائمه بوده است و نمود ذهنی کاملا مثبتی داشت این 
در حالی است که مفهوم آقازادگی در سال های اخیر نمودی 
کاملا متفاوت گرفته است. محسن هاشمی رفسنجانی گفت: 
فرزندان بزرگان در واقع دسترسی به رانت هایی دارند که باید 
مراقب باشند که شان پدران شان را در جامعه حفظ کنند. 
رئیس شورای اسلامی شهر تهران همچنین در پاسخ به سوالی 
مبنی بر این که به واسطه ریاست در شورا کسی را به مجموعه 
شهرداری توصیه می کند، اظهار کرد: باید بگویم که به دلیل 
حفظ شان شورا که ناظر بر کار شهرداری است به هیچ عنوان 
به واحدهای اجرایی زیر مجموعه شورا و شهرداری کسی را 

توصیه نمی کنم چرا که این کار موجب وهن شورا می شود.

ادیب- اظهارنظرهای 24 ساعت گذشته چند نماینده 
مجلس و یک عضو مجمع تشخیص نشان می دهد که احتمالًا 
مشکل حضور عضو زرتشتی شورای شهر یزد در این شورا حل 
خواهد شد. از جمله نماینده زرتشتیان در مجلس از احتمال 
لغو حکم موقت حضورنداشتن سپنتا نیکنام در شورای شهر 
یزد توسط دیوان عدالت اداری خبر داد و ابراز امیدواری کرد 
که هر چه زودتر این پرونده به نتیجه برسد. به گفته اسفندیار 
اختیاری این موضوع نیز توسط برخی از اعضای مجمع در 
حال پیگیری جدی است.  اختیاری در گفت وگو با ایسنا با 
اشاره به بررسی طرح بازگشت پیروان ادیان الهی به شوراها 
که اکنون در کمیسیون های مختلف مجمع تشخیص در 
حال بررسی است، گفت: براساس گفت وگوهای انجام 
شده با اعضای محترم مجمع، آن ها نگاه مثبتی به این 

موضوع دارند. 

مشکل کجاست؟	 
ــاره حضور  ــوان عدالت درب ــزارش جماران »حکم دی به گ
نداشتن نیکنام در جلسات شورای شهر در حالی در تاریخ 
1۷ مهرماه ۹۶ به شورای شهر ابلاغ شده است که »سپنتا 
نیکنام« در تاریخ 1۶ مهرماه به دلیل بیماری درخواست 
مرخصی کرده بود. مرخصی سپنتا تا امروز ادامه پیدا کرده و 
همین دلیل باعث شده است تا حکم تعلیق موقت به او ابلاغ 
نشود. با توجه به این که رئیس شورای شهر یزد اعلام کرده 
است حکم تعلیق را ابلاغ نمی کند سرنوشت عضویت این 
عضو زرتشتی شورای شهر در هاله ای از ابهام قرار دارد...و 
با توجه به آن که نخستین جلسه شورا پس از اعلام مرخصی 
»نیکنام« در تاریخ 22 مهر تشکیل شده است، مشخص 
نیست که مدت قانونی حضور نداشتن ۶ ماهه او در شورا 
1۶ فروردین به پایان می رسد یا 22 فروردین.«  بنابراین 
اگر از 22 مهر مدت ۶ ماهه محاسبه شود، حضور نداشتن 
سپنتا نیکنام طبق قانون تا 22 فروردین باید برطرف شود 
در غیر این صورت وی دیگر نمی تواند عضو شورا باشد. 
در این باره به گــزارش ایسنا اسفندیار اختیاری نماینده 
زرتشتیان در مجلس که طراح طرح بازگشت پیروان ادیان 
الهی در انتخابات شوراهاست،  گفت: در تبصره ماده 8 
قانون شوراها به مهلت زمانی اشاره شده و آمده است که اگر 
عضو شورا در مدت ۶ ماه، در جلسات شورا شرکت نکند، 
فرد علی البدل جایگزین خواهد شد. در این تبصره مشخص 
است که در این جا عضو شورا به هردلیلی، اختیار حضور در 
جلسه را داشته ولی شرکت نمی کند؛ بنابراین پس از ۶ ماه 
اجازه حضور در جلسه شورا را نخواهد داشت. اما درباره 
سپنتا نیکنام، عضو زرتشتی شورای شهر یزد باید گفت که 
وی اجازه و اختیار شرکت در جلسات را نداشته است، وگرنه 
حتما شرکت می کرد پس به نظر می رسد که تبصره این قانون 
درباره ایشان قابل اجرا نیست و البته تاکنون نیز با همکاری 

مسئولان، عضو جایگزین معرفی نشده است.

روایت رئیس شورای شهر یزد از تصمیم  مجمع درباره 	 
سپنتا نیکنام

همزمان غلامعلی سفید رئیس شورای شهر یزد نیز در گفت 
و گو با جماران ضمن تأیید این مطلب، گفت: نظر مجمع 
تشخیص مصلحت نظام نیز این است که موضوع حضور 
آقای نیکنام در شورا حل شود. همچنین نظر مجلس شورای 
اسلامی هم این است که نه تنها آقای نیکنام بتواند بازگردد، 
بلکه در دوره های بعدی نیز اقلیت ها بتوانند نامزد شوند. 
شورای نگهبان از ابتدا مخالف چنین مصوبه ای بود. از این 
رو با اصرار مجلس بر این مصوبه، موضوع به مجمع تشخیص 
مصلحت نظام ارجاع شد. وی افزود: »ظاهراً مجمع تشخیص 
این موضوع را دو قسمت کرده است. اول این که آقای نیکنام 
به شورا بازگردد و دوم این که این مصوبه اختلافی مطرح 

شود.«

توضیحات یک نماینده مجلس از شرط ورود نیکنام به 	 
شورای شهر یزد 

شایان ذکر است در پی تعلیق عضویت عضو زرتشتی شورای 
شهر یزد، نمایندگان مجلس در جریان بررسی طرح اصلاح 
قانون شوراهای اسلامی کشور، این طرح را با 152 رای 
موافق، تصویب کردند که با توجه به مخالفت شورای نگهبان 
این طرح به مجمع تشخیص رفت. در عین حال علیرضا بیگی 
عضو کمیسیون شوراها و امور داخلی کشور معتقد است این 
مصوبه شامل سپنتا نیکنام نمی شود. به گفته این نماینده 
مجلس، »اگر در مصوبه مجمع تشخیص قید شود که قانون 
عطف به ماسبق است، سپنتا نیکنام می تواند به شورای 

شهر یزد بازگردد.« 

ماجرای سپنتا نیکنام از کجا شروع شد؟	 
ماجرای سپنتا نیکنام از شکایت علی اصغر باقری نامزد 
انتخابات شورای شهر یزد آغاز شد که در پی آن شعبه 45 

دیوان عدالت اداری با یک دستور موقت عضویت سپنتا 
نیکنام را به دلیل مسلمان نبودن معلق کرد. دستور موقتی 
که زمان پایان آن مشخص نیست. این تعلیق به این دلیل بود 
که شورای نگهبان تبصره 1 ماده 2۶ قانون انتخابات شوراها 

را در تاریخ 2۶ فروردین ۹۶ غیرشرعی اعلام کرد.

روزنامه اعتماد: شورای تأمین اجازه جایگزینی عضو 	 
علی البدل را به شورای شهر یزد نداده است

روز گذشته روزنامه اعتماد در گزارشی با اشاره به مفاد تبصره 
الحاقی ماده 8 قانون شوراها نوشت: طبق قانون چون تعیین 
تکلیف نهایی صورت نگرفته عضو علی البدل باید جایگزین 
»سپنتا نیکنام« شود اما شورای تامین استان یزد این اجازه را 

به فرمانداری نداده است.
 در تبصره مورد اشاره این گزارش آمده است: »هرگاه عضوی 
به هر دلیلی تا دو ماه در جلسه شورا شرکت نکند، تا تعیین 
تکلیف نهایی که نباید بیش از شش ماه به طول بینجامد از 
عضو علی البدل به عنوان جانشین در جلسات دعوت به 

عمل می آید.«

عضو مجمع تشخیص: شورای شهر یزد مقرر کرده تا 	 
زمان تصمیم گیری مجمع، وضعیت فعلی را تمدید کند تا 

مشکلی در عضویت نیکنام پیش نیاید
در اظهارنظری دیگر که نشان از احتمال حل این مشکل می 

دهد، محمد صدر دبیر کمیسیون سیاسی مجمع تشخیص 
مصلحت نظام در گفت وگو با »اعتماد« در پاسخ به این سوال 
که مدت قانونی حضور نداشتن »سپنتا نیکنام« در جلسات 
شــورا در تاریخ 1۶ فروردین به پایان می رسد در حالی 
که نخستین جلسه مجمع تشخیص 18 فروردین برگزار 
می شود و در این صورت سرنوشت این عضو زرتشتی چه 
خواهد بود، گفت: »شورای شهر یزد تمهیداتی را در این باره 
در نظر گرفته است. مقرر شده است تا زمان تصمیم گیری 
نهایی مجمع تشخیص مصلحت نظام درباره وضعیت ایشان، 
شورای شهر یزد وضعیت فعلی را تمدید کند تا مشکلی در 
عضویت ایشان پیش نیاید. این موضوع تاکنون دوبار در 
کمیسیون سیاسی مطرح شده است اما تصمیم نهایی بر 

عهده شورای مجمع است.«

صدر: اعضای کمیسیون سیاسی مجمع موافق ادامه 	 
حضور نیکنام در شورا هستند

صدر درباره نظر کمیسیون سیاسی  و  وضعیت »سپنتا« گفت: 
»اعضای کمیسیون سیاسی مجمع تشخیص مصلحت 
نظام موافق ادامه حضور آقای نیکنام در شورای شهر یزد 
هستند.« وی افزود: »درباره پرونده آقای نیکنام در کمیسیون 
سیاسی مجمع تشخیص مصلحت نظام صحبت هایی شده 
و مقرر شده است درباره نتیجه نهایی درجلسه اصلی مجمع 

تصمیم گیری شود.

اولین زمزمه ها از احتمال حل مشکل سپنتا نیکنام 
رئیس شورای شهر یزد: مجمع تشخیص تصمیم گرفته نیکنام به شورا بازگردد 


